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El cònsol major d’Encamp, Mi-
quel Alís, va valorar ahir molt 
positivament “el gran pas en-
davant” que ha suposat que 
Vallnord ofereixi als residents 
‒inclosos els d’Encamp, gràci-
es a l’adhesió de la parròquia a 
l’acord‒ els forfets a 134 euros.

Alís va afegir que un cop 
aconseguit aquest preu ”desit-
ja” que ara Grandvalira pugui 
abaixar el preu proposat inici-
alment de 288 euros per als re-
sidents i d’aquesta manera que 

“tots els dominis siguin acces-
sibles per a tots els residents”. 
El cònsol major va concloure 
que el “pas següent és que tots 
els residents puguin esquiar al 
mateix preu”.

Pel que fa a la possibilitat 
de subvencionar el preu dels 
forfets de Grandvalira perquè 
sigui encara més barat per als 
residents d’Encamp, Alís va 
exposar que encara és massa 
aviat per pronunciar-se sobre 
la solució a prendre, ja que el 
cost encara s’està negociant, 
però va exposar que la finalitat 

seria que un cop s’estableixi un 
preu unitari per a tots els resi-
dents els comuns ja no hagin 
d’intervenir subvencionant els 
abonaments per a l’esquí. 

“Esperem que el pas fet 
per Vallnord serveixi perquè 
Grandvalira faci el mateix”, va 
afegir Alís, que també va posar 
èmfasi en la feina que han fet 
al llarg dels darrers anys des 
de la reunió de cònsols per 
aconseguir un preu únic en els 
forfets de temporada per als 
residents, que ara es plasma en 
l’oferta de Vallnord.  

Alís espera una rebaixa del 
del forfet de Grandvalira

M. F. 
ENCAMP

ESQUÍ
VALLNORD

Alís, Camp, Blasi i Mora celebren l’acord pel forfet.

El cap de llista de l’Alternati-
va a Encamp i actual cònsol de 
la parròquia, Miquel Alís, va 
presentar ahir de manera ofi-
cial la llista i també les grans 
línies del programa electoral. 
Tal com va explicar Alís, el que 
pretenen és “continuar” el que 
han començat al llarg d’aquest 
mandat i potenciar els depar-
taments de Medi Ambient i 
Social. Una altra aposta és la 
de continuar treballant per la 
“jerarquització” de l’adminis-
tració comunal. Un tema tam-
bé molt important és la materi-
alització de la residència de la 
gent gran, que al llarg d’aquest 
mandat ha patit “entrebancs” 
que han fet impossible que la 
majoria hagi pogut plasmar 
aquest centre assistencial.

“El que ens estranya de ve-
ritat és que en una obra social 
tan important com aquesta [la 
residència] hi hagi tanta gent 
que li posi entrebancs”, va 
concloure Alís, que va relatar 
alguns dels plets que ja han 
estat favorables a la corpora-
ció comunal. També va expo-
sar que independentment del 
tràmit judicial per la singulari-
tat de l’edifici, la corporació i 
l’executiu mantenen una sèrie 

de reunions per “desencallar” 
la qüestió i mirar de tirar en-
davant el projecte al més aviat 
possible. Alís també va posar 
de manifest que un altre pro-
jecte important serà el de la 
Prada de Moles, on es cons-
truirà una zona esportiva i un 
nou aparcament, fins i tot per 
a autobusos. I també en l’apar-
tat d’obres, Alís va remarcar 
que continuaran treballant per 
embellir determinats llocs de 
la parròquia i per millorar l’ac-
cessibilitat.

L’Alternativa també pro-
posa treballar per potenciar 
la zona d’Engolasters amb un 
nou accés “que no sigui per 
carretera”, on volen plasmar 
el projecte guanyador del con-
curs d’idees que la corporació 
va llançar ara fa uns mesos. Un 
altre gran objectiu és aconse-
guir que la parròquia sigui un 
punt d’atracció turística i així, 
l’Alternativa espera que es 
pugui fer realitat amb “tres o 
quatre nous hotels” per dina-
mitzar-la. D’altra banda, Alís 

va exposar que la nova comis-
sió de festes, que espera que 
sigui escollida després de les 
eleccions “perquè no es politit-
zi”, serveixi per tractar tot allò 
relacionat amb el lleure.

Finalment, i quant a l’apar-
tat de finances, Alís va posar 
de manifest que van heretar un 
deute de 52 milions i que ara és 
de 23 milions, una xifra que es 
pot veure incrementada lleu-
gerament a finals d’any per la 
menor recaptació per ITP i per 
l’abocador de terres. 

L’Alternativa d’Encamp aposta 
per plasmar projectes engegats

MARTA FERNÁNDEZ
ENCAMP 

PRESENTACIÓ

MÒNiCA LLORENs

Alís i Dalleres parlen i, al darrere, Olga Areny conversa amb Francesc Rodríguez.

Es marca com a objectiu potenciar l’àrea social i materialitzar la residència

Alís va lamentar ahir 
les paraules de la pre-
sidenta del grup parla-
mentari liberal, Conxi-
ta Marsol, que titllava 
d’electoralista la defen-
sa de gratuïtat del túnel 
d’Envalira ja que va de-
fensar que no entenen 
“per què s’ha de pagar 
peatge”, i va remarcar 
que la retirada del pa-
gament és una compe-
tència del Govern. Alís 
també va ironitzar sobre 
la referència de Marsol 
a la llista dels Verds i a 
la preocupació pel Pas 
i va exposar que el que 
l’ha “sobtat” és que “no 
defensa la seva candi-
datura i defensa la dels 
Verds”. Alís també va 
remarcar la feina feta al 
llarg d’aquests quatre 
anys pel poble del Pas 
de la Casa 

Defensa de 
la demanda 
de gratuïtat 

del túnel
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Miquel Alís vol que Encamp tingui
més hotels per dinamitzar el poble

COMUNALS

El candidat del PS vol que Radio Andorra sigui la seu d’RTVA

Gabriel Pérez

Encamp
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Miquel Alís, acompanyat de tres membres destacats de la candidatura del PS. FERNANDO GALINDO

Altres propostes

Túnel d’Envalira
El cap de llista socialdemòcrata
va rebutjar les acusacions
d’electoralisme rebudes per
part de la consellera liberal 
Conxita Marsol.

Radio Andorra
Alís proposa que els terrenys
serveixin com a seu d’RTVA 
i també siguin un centre per
desenvolupar l’audiovisual
andorrà.
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Alís diu que l’Alternativa desitja
«continuar el que s’ha engegat»
b b

JAUME VENTURA*
ENCAMP

33 Areny, Dalleres, Alís i Pirot, ahir a Encamp.

TONY LARA

Noves vies de
comunicació i
embelliment comunal,
dos dels projectes

El cònsol espera
que Grandvalira
reflexioni i rebaixi el
preu dels forfets

E
l cap de la llista de l’Alterna-
tiva a Encamp, Miquel Alís,
va presentar ahir oficial-
ment la candidatura a les

eleccions comunals del mes de de-
sembre. L’encara cònsol major va in-
dicar que el seu equip vol «consoli-
dar els departaments de serveis so-
cials i de medi ambient», a més de
continuar «jerarquitzant adequada-
ment l’administració comunal».

Un dels punts que Alís va assenya-
lar que serà important si guanyen
les eleccions és la millora de l’acces-
sibilitat i la mobilitat. En aquesta
línia, l’encara cònsol va esmentar
l’obertura de vies de comunicació
noves, com ara la que unirà el carrer
de Sant Jordi amb el que baixa de la
Solana i les pistes, un projecte de

què Alís va recordar que sent a par-
lar «des del 1976». També va recor-
dar les millores que han fet en diver-
ses voravies, com ara les de Valira
Nova fins al centre de la parròquia.

El candidat socialdemòcrata, d’al-
tra banda, també va destacar la in-
tenció que la seva candidatura té
amb vista a l’embelliment de la
parròquia, per exemple, al carrer
Major: Alís va dir que volien que fos
«al cent per cent per a vianants, però
finalment s’eixamplaran les vora-
vies, continuarà la via per a vehicles
i s’adequarà el mobiliari urbà». A
més, va recordar la demanda d’un
estudi de mobilitat i que se n’ha de-
manat un altre d’accessibilitat per a
tota la parròquia. Alís va reconèixer:
«Crèiem que no hi havia problemes,
però hem vist que hi ha llocs, fins i
tot edificis nous, on no és així».

Alís també va parlar d’alguns con-
dicionaments d’equipaments. És el
cas, per exemple, de la Prada de Mo-
les com a zona esportiva i educati-
va: «Voldríem que la zona esportiva
pugés a nivell de carretera, que s’hi
poguessin fer diversos pàrquings i
que s’habilités per a activitats cultu-
rals». A més, va avançar que dema-
naran que al voltant d’aquesta zona,
a l’altre costat del riu, s’instal.lin dos
centres educatius del Lycée i l’Escola
Andorrana. Relacionat amb això,
Alís va explicar que avui tenen una
reunió amb responsables del Minis-

teri d’Educació per tractar aquesta
possibilitat.

TURISME, FORFETS I FINANCES / D’altra
banda, el candidat de l’Alternativa
considera que s’ha de treballar per-
què Encamp sigui una vila residen-
cial, turística i comercial. En aquesta
línia, el cònsol va proposar que es
creiïn tres o quatre hotels grans: «La
veritat és que ens fan molta falta, so-
bretot per dinamitzar la zona cen-
tre. Al Pas de la Casa se n’hi podria
fer algun també, però no és tan prio-
ritari».

Alís tampoc no va voler esquivar
la polèmica pels preus dels forfets a
les estacions de Grandvalira i Vall-
nord: «Des de la reunió de cònsols es
treballa per aconseguir un preu
únic per als residents del país. Així
doncs, esperem que Grandvalira
s’ho pensi i rebaixi una mica el
preu».

Per acabar, quant a la residència
geriàtrica, el cònsol va destacar que
esperen desencallar la polèmica
amb el Govern i, així, parar els pro-
cessos judicials que hi ha oberts. H
*jventura@andorra.elperiodico.com
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